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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over de slechte bereikbaarheid van de politie (ingezonden 14 februari 2017). 

Vraag 1
Klopt het dat de politie nog steeds niet goed bereikbaar is en veel bellers 
voortijdig ophangen?1 

Vraag 2
Wat gaat u doen om de bereikbaarheid op korte termijn te verbeteren? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het schadelijk is voor zowel de opsporing als voor het 
vertrouwen in de politie wanneer de politie slecht bereikbaar is? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om te onderzoeken of het mogelijk is om te regelen dat contact 
gelegd kan worden met de politie via bijvoorbeeld Whatsapp om zo meer 
contact te krijgen met jongeren? Zo nee, waarom niet?

1 http://nos.nl/artikel/2157534-bereikbaarheid-politie-blijft-onder-de-maat.html
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